
Arbeidsgruppemøte Langtid/Skjermet avd 10.03.21 

Tilstede: Jeanett, Anne, Torunn, Gro, Marit Lovise, Marie, Runa, Anicke, Maria, Hilde og Randi 

Gruppa hadde et arbeidsmøte uten ledere tilstede 25/3-21, og hadde kommet frem til en del punkter 

de anser som viktige for avdelingen. Dette gjaldt ønskede endringer både inne og ute, for at 

avdelingen skal være hensiktsmessig tilpasset pasientene. Det er veldig viktig med både areale for å 

«gå av seg» uro samt skjerming både for lyd og synsinntrykk. Det er ønsket med tilrettelagte 

utearealer i form av sansehage eller lignende. Man må også være obs ift både innsyn og utsyn her, og 

ikke minst trafikkstøy. Kårstua er lang, og avdelingen må deles i to for å unngå for stor gruppe 

pasienter sammen. 

 

Oppgave til gruppa: VFT (velferdsteknologi) -hva er behovet? 

Bevegelsessensorer, som fungerer 

Kamera/varmesensor 

Låsing&tags 

Smartgulv kan legges oppå eksisterende gulvbelegg. Er det aktuelt for 2.etg også? Hvor mange rom 

ønsker vi det på? 

Nød-varsling må vi ha, utagering skjer 

 

Bemanning/antall nattvakter må diskuteres senere 

Hilde vil skyve hospiteringa til høsten 

Randi sjekker opp når teknisk skal inn, samt arkitekt. Når skal kostnadsoverslag være ferdig, og hvem 

gjør det? 

Randi kontakter Johansen og Strypet ang uteplass for Kårstua og 2.etg ift bygging av 3.etg.  

 

Til neste gang: Hvilke behov har vi, som kanskje kan løses med VFT? 

 

 

Ref: Randi 

 


